
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr VI /2011 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  23 lutego 2011 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Z-ca Wójta Gminy Zwierzyn 
3. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
4. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 
5. Stanisław Panek – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Strzelcach Krajeńskich 
6. Ryszard Strugarek – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Strzelcach Krajeńskich 
7. Krystyna KrzyŜanowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej w 

Zwierzynie 
8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie VI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Strzelcach Krajeńskich o stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn. 
7. Informacja Starosty Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego o stanie dróg powiatowych 

znajdujących się na terenie Gminy Zwierzyn z uwzględnieniem niezbędnych napraw i 
remontów po okresie zimowym (2010-2011). 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w 2010r. 

9. Informacja z działalności GOPS w Zwierzynie za 2010r. ze szczególnym uwzględnieniem 
spraw trudnych. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2011, 
b) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2011, 
c) funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2012, 
d) wyraŜenia zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych na mienie gminne 

nieruchomości połoŜonych w miejscowości Górczyna, oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi 8/8 o powierzchni 1,85 ha, 18/2 o powierzchni 1,92 ha i 13/4 o 
powierzchni 0,18 ha,  

e) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zamknięcie VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie VI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
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             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1107 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
obecnych jest 14  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu. Następnie powitała radnych oraz 
zaproszonych gości. 
 
Na sale obrad o godz. 1109 przybyła radna Leokadia Leśniewska. 
         
2. Przedstawienie porządku obrad 
 
           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad VI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 
odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Eugeniusz KrzyŜanowski Wójt Gminy Zwierzyn oddał głos w sprawie zmiany porządku 
obrad sekretarzowi gminy. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o 2 
projekty uchwał: 

a) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn. 

Jednocześnie proponując, Ŝeby do punktu 12 dodać 2 podpunkty: e,f. 
 
Stefania Sierocińska poddała wniosek sekretarza gminy odnośnie rozszerzenia porządku 
obrad o proponowane projekty uchwał pod głosowanie. Za rozszerzeniem porządku obrad 
radni głosowali jednogłośnie. 15 radnych było „za” . 
 
Następnie przewodnicząca RG stwierdziła, Ŝe porządek obrad zmieni się w punkcie 12 przez 
dodanie podpunktów: 

e) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn 

jednocześnie poddając pod głosowanie zmieniony porządek obrad. „Za” przyjęciem 
zmienionego porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radny Jacek Podsiadło zgłosił formalny wniosek dot. przyjęcia protokółu z poprzedniej sesji 
Rady Gminy Zwierzyn bez ich odczytywania.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do protokołu z V 
sesji, polegającej na zmianie nazwy miejscowości w zapytaniu o przedszkole zgłoszonym 
przez radnego Sebastiana Hanys – w protokole jest „Przysieka” a powinno być „Górecko”. 
Po wprowadzonej zmianie nazwy miejscowości protokół został przyjęty jednogłośnie. 15 
radnych było za przyjęciem protokołu. 
 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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            Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
             Stefania Sierocińska przewodnicząca RG w swojej informacji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym poinformowała, Ŝe; 

- uczestniczyła w szkoleniu radnych w dniu 05 lutego 2011r., 
- brała udział w posiedzeniu Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Zwierzyn w dniu 17 lutego 2011r., 
- wzięła udział w podsumowaniu projektu „Przedszkolaki z naszej paki” w Górkach 

Noteckich, 
- 19 lutego 2011r. uczestniczyła w halowym turnieju piłki noŜnej o puchar 

Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn w Górkach Noteckich, 
- w kaŜdy poniedziałek w godz. 1100-1300  i 1500-1600  pełniła dyŜur w UG. 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zgłosił wniosek o zmianę kolejności punktów porządku 
obrad. Zaproponował, Ŝeby informacja Starosty Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego o stanie 
dróg powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Zwierzyn z uwzględnieniem 
niezbędnych napraw i remontów po okresie zimowym (2010-2011)  została złoŜona przed 
informacją Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Strzelcach Krajeńskich o stanie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn z uwagi na pośpiech dyrektora ZDP 
(udział w komisji rady powiatu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poddała pod głosowanie 
zgłoszony wniosek przez sekretarza gminy. Radni opowiedzieli się jednogłośnie za zamianą 
punktów. „Za” głosowało 15 radnych. 
 
6. Informacja Starosty Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego o stanie dróg powiatowych 
znajdujących się na terenie Gminy Zwierzyn z uwzględnieniem niezbędnych napraw i 
remontów po okresie zimowym (2010-2011). 
 
Ryszard Strugarek dyrektor ZDP w Strzelcach Krajeńskich w swojej informacji 
poinformował, Ŝe w roku budŜetowym 2011 nie przewidziane są Ŝadne inwestycje drogowe 
na terenie gminy Zwierzyn. Są tylko środki na bieŜące utrzymanie dróg. Awaryjnie 
wywalczyłem wykonanie w tym roku mostu na drodze Przyłęg –Górki Noteckie. Podniesienie 
tonaŜu z 7,5 t do 15 t. Starostwo przeŜywa problem finansowy, ze względu na wypłatę 
odszkodowań za recykling samochodów. Środki w projekcie planu były przewidziane na 
remonty, decyzją komisji pieniądze mają być przeznaczone na drogę 1380F Strzelce 
Krajeńskie-Gardzko. Objazd po ukończeniu inwestycji, oddaniu Alei Wolności zostanie 
wykonany na koszt wykonawcy. Na innych gminach środki równieŜ zostały poobcinane. 
Powiat nie występował o Ŝadne środki pomocowe, będzie robione tylko to na co jest juŜ 
dokumentacja. Droga Górecko-Zwierzyn , której koszt szacuje się od 50.000 złotych do 
100.000 złotych nie jest zapisana w wieloletnim planie inwestycyjnym. 
 
Radny Wojciech Rojek odniósł się do tonaŜu 15 t mostu na drodze powiatowej, iŜ on nic nie 
zmieni oraz zadał pytanie, kto wykonuje bieŜące remonty dróg, które teŜ  nic nie dają. 
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Ryszard Strugarek  dyrektor ZPD jesteśmy przed przetargiem, na razie robimy to sami, są to 
tylko remonty doraźne masą na zimno. 
 
Rady Wojciech Rojek stwierdził, Ŝe jest to wyrzucanie pieniędzy. 
 
Ryszard Strugarek poinformował, Ŝe wie, iŜ masa na zimno nie spełnia wymagań, na dzisiaj 
musimy to zrobić, chociaŜby, Ŝeby spełnić warunki dla ubezpieczającego drogi. Na razie nie 
stać nas na 300 tys. złotych, jeŜeli nic nie zrobimy przy tym moście, wówczas się zawali i co 
wtedy. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński podziękował za odzew na jego interwencję (największe 
dziury zostały zalatane). Słusznym krokiem było remontowanie odcinka drogi pod ciśnieniem  
od Przyłęgu w stronę Górek Noteckich , gdzie dziury się nie pojawiają. Gorzej jest przy 
mostku i na zakrętach. Poddał pomysł, Ŝeby o funduszach na remont mostu porozmawiać z 
przedsiębiorcami. Zgłosił równieŜ wniosek p. Cieśielskiej o odprowadzenie wody do kanału 
przy sali wiejskiej w Górkach Noteckich (przy mostku gromadzi się woda). 
 
Ryszard Strugarek stwierdził, Ŝe na środki, w których są posiadaniu mogą przymierzyć się 
tylko do mostu o nośności do 15 t, chyba, Ŝe byłaby inicjatywa pomocy ze strony sponsorów. 
Obiecał, Ŝe doprowadzi do spotkania z inspektorem nadzoru. 
 
Radny Zdzisław Czajka poinformował o zawyŜonych poboczach, w studzienkach brak koszy 
oraz zadał pytanie ile na drodze musi być asfaltu, Ŝeby połoŜyć dywanik (miał na uwadze ul. 
Wojska Polskiego w Zwierzynie). 
 
Ryszard Strugarek w sprawie poboczy stwierdził, Ŝe w ramach własnych kosztów robią co 
mogą, zlecenia to juŜ koszty. Studzienki jesteśmy w stanie sami wyczyścić, jednak nie mają 
wpływu na kradzieŜ koszy. Boją się udraŜniać kanalizację, gdyŜ jest zbyt stara i moŜna ją 
uszkodzić. Na dywaniki nie ma środków w budŜecie. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poprosił o moŜliwość uczestniczenia w spotkaniu z 
inspektorem nadzoru. 
 
Ireneusz Chojnacki sołtys śółwina zapytał, czy będzie robiona droga do Sławna. 
 
Ryszard Strugarek droga do Sławna będzie naprawiona doraźnie, Ŝeby była przejezdna. 
Docelowo zostanie przywrócona do stanu nie gorszego niŜ przejęli wykonawcy przed 
inwestycją. 
 
7. Informacja Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Strzelcach Krajeńskich o 
stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn. 
    
           Stanisław Panek Zastępca komendanta Powiatowego Policji w Strzelcach Krajeńskich 

przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Zwierzyn w 2010 roku 
(informacja w załączeniu do protokołu). 

 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe smuci nas, Ŝe na terenie gminy ilość  
wypadków rośnie, na pewno duŜą przyczyną jest tu prędkość. Zbyt rzadko pojawiają się 
radiowozy z pomiarem prędkości. Miał równieŜ zastrzeŜenia do ilości obecności 
dzielnicowego na naszym terenie. JeŜeli mamy wywiązywać się z realizacji naszych uchwał, 
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musimy mieć do dyspozycji dzielnicowego. Dokładając się do samochodu policyjnego 
mieliśmy deklarację, Ŝe będzie lepiej, my tego nie odczuwamy. 
 
Stanisław Panek w 2011 roku ma być lepiej, otrzymaliśmy 10 dodatkowych etatów. Część 
policjantów juŜ wróciła ze szkolenia, reszta wraca w kwietniu. Dzięki nim dzielnicowi nie 
będą pełnić słuŜb interwencyjnych. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝe mamy trochę problemów, czeka nas akcja 
posesja, gdzie potrzebny jest dzielnicowy. Odczuwaliśmy braki, mamy nadzieję, Ŝe nowe 
wakaty coś zmienią w tym zakresie. 
 
Radny Tomasz Pajtel wnioskował o przyjrzenie się ruchowi cięŜarówek (zbyt szybka jazda) 
zwłaszcza w porach porannych i powrotów z pracy. Widzę to, gdyŜ mieszkam przy głównej 
ulicy w Górkach Noteckich. 
 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji Programu współpracy z 

   organizacjami pozarządowymi w 2010r. 
 
            Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił sprawozdanie Wójta Gminy 

Zwierzyn z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2010r. 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 
9. Informacja z działalności GOPS w Zwierzynie za 2010r. ze szczególnym 

uwzględnieniem spraw trudnych. 
 
Krystyna KrzyŜanowska kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy w Zwierzynie przedstawiła 
informację z działalności GOPS w Zwierzynie za 2010r. ze szczególnym uwzględnieniem 
spraw trudnych (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
 10. Interpelacje i wnioski radnych. 
  
Radna U. Kruszyna wnioskowała o załatanie wyrwy w drodze przy „Agronomówce” w 
Zwierzynie. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 

- odprowadzenie wody poopadowej  w Górkach Noteckich przy mostku (zalewana jest 
posesja p. Ciesielskiej), 

-  zorganizowanie spotkania z przedsiębiorcami w sprawie remontu mostu na drodze 
powiatowej Górki Noteckie –Przyłęg, 

- w związku z likwidacją szkoły w Brzozie przeanalizowanie moŜliwości przejęcia 
dzieci z Wełmina i Przyłęgu do szkoły w Górkach Noteckich organizując w tym celu 
spotkanie z rodzicami umoŜliwiające wypowiedzenie się w sprawie wzajemnych 
oczekiwań,  

- naprawę przejścia z sali do wentylatorowni   w szkole w  Górkach Noteckich, gdyŜ na 
podłodze odpadły płytki. 

 
Radny Wojciech Rojek wnioskował o zgłoszenie do naprawy niedziałającego sprzętu 
nagłaśniającego na sali, który jest jeszcze na gwarancji.  
 



 6

Radny Zdzisław Czajka zwrócił się z pytaniem, dlaczego w planie wieloletnim powiatu nie 
ujęto inwestycji drogowych na terenie naszej gminy i czy była inicjatywa w tej sprawie z 
urzędu gminy. 
 
Radna Renata Wąsik zapytała, co z planowanym remontem remizy straŜackiej w Gościmcu w 
szczególności z wjazdem do remizy (samochód straŜacki 3 lata stoi na powietrzu) oraz 
wnioskowała o remont dróg powiatowych i gminnych w Gościmcu. 
 
Radny Jacek Podsiadło zapytał, czy planowane jest utwardzanie nowych dróg Słonecznej i 
Olimpijskiej w Zwierzynie. 
 
Radna Maria Rachańska wnioskowała o uwzględnienie podwyŜszenia drogi przy przejeździe 
kolejowym koło p. Góra przy  okazji naprawy ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie. 
 
Radna  Leśniewska wnioskowała o wydanie zezwolenia na wycięcie starej podsychającej 
lipy, której konary sięgają do podjazdu ośrodka zdrowia w Gościmcu i stanowią zagroŜenie 
dla ludzi i pojazdów (wniosek zgłoszony tylko pisemnie). 
 
11. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Ireneusz Chojnacki   sołtys śółwina wnioskował o naprawę dróg gruntowych w miejscowości 
śółwin. 
 
Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna wnioskował o naprawę dróg gruntowych w Błotnie. 
 
Tadeusz Soszyński sołtys Sarbiewa wnioskował o naprawę dróg gminnych od p. Hajduk 
przez tory do ul. Wiejskiej i od p. Adama Szmid do Jana Podsiadłego, na których są wielkie 
dziury (wniosek zgłoszony tylko na piśmie). 
 
12. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2011, 
 
Do projektu uchwały nie było uwag. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planu 
pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2011 pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr VI/25/2011 w 
załączeniu do protokółu).  
 

b) przyj ęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2011, 
 

Do projektu uchwały nie było uwag. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 
planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2011 pod głosowanie. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 
VI/26/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

c) funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2012, 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, Ŝe po raz trzeci 
jesteśmy zobowiązani podjąć tą uchwałę. Do 31 marca rada zobowiązana jest podjąć uchwałę, 
w której wyraŜa lub nie wyraŜa zgody na wyodrębnienie funduszu w roku budŜetowym. W 
przypadku wyraŜenia zgody na utworzenie funduszu wójt w terminie do 31 lipca roku 
poprzedzającego rok budŜetowy przekazuje sołtysom informację o wysokości środków, które 
będą stanowiły fundusz poszczególnych sołectw, a do 30 września sołtysi przekazują wójtowi 
wnioski celem uwzględnienia ich w projekcie budŜetu gminy. Wójt ocenia formalnie, czy 
wniosek spowoduje polepszenie warunków mieszkaniowych, czy mieści się w strategii gminy 
i czy są oszacowane koszty. Nie ma moŜliwości zmiany zapisanego wniosku w budŜecie w 
roku budŜetowym.  
 
Salę obrad o godz. 1307 opuścił radny Zdzisław Czajka. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2012 (opinia w 
załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 
funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2012 pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych, 1 radny Tomasz Pajtel „wstrzymał się” od głosu ( Uchwała Nr 
VI/27/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

d) wyraŜenia zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych na mienie 
gminne nieruchomości połoŜonych w miejscowości Górczyna, oznaczonych 
numerami ewidencyjnymi 8/8 o powierzchni 1,85 ha, 18/2 o powierzchni 1,92 ha i 
13/4 o powierzchni 0,18 ha, 

 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe przedmiotowe nieruchomości 
stanowią działki drogowe połoŜone w miejscowości Górczyna. W poprzedniej kadencji część 
dróg juŜ przejęliśmy, tej jeszcze nie. 
 
Na salę obrad o godz. 1240 powrócił radny Zdzisław Czajka. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przejęcie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych na mienie gminne nieruchomości połoŜonych w miejscowości 
Górczyna, oznaczonych numerami ewidencyjnymi 8/8 o powierzchni 1,85 ha, 18/2 o 
powierzchni 1,92 ha i 13/4 o powierzchni 0,18 ha (opinia w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  wyraŜenia 
zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych na mienie gminne nieruchomości 
połoŜonych w miejscowości Górczyna, oznaczonych numerami ewidencyjnymi 8/8 o 
powierzchni 1,85 ha, 18/2 o powierzchni 1,92 ha i 13/4 o powierzchni 0,18 ha pod 
głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych ( Uchwała Nr VI/28/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

e) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok, 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy ,stwierdził, Ŝe zmiany wynikają z konieczności 
zapewnienia funkcjonowania LGD w Świebodzinie. Bank zaŜądał poręcznie kredytu. Gminy 
do 20 lutego br. muszą takie uchwały podjąć. Nam przypada ok. 43.000 złotych, w projekcie 
uchwały widnieje kwota 50.000 złotych, zabezpieczająco, jeŜeli byłyby jakieś wahnięcia 
potrzebnej kwoty. Sukcesywnie będzie ta kwota zmniejszana. Druga część uchwały dotyczy 
zwrotu subwencji (umorzenie do podatku ministerstwa, o taką kwotę na jaką było umorzenie). 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (opinia w 
załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe w związku, iŜ wchodzimy w sferę finansów, 
powinien być podpis skarbnika, Ŝe wyraŜa zgodę na takie przesunięcia. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe projekt uchwały przygotowała 
bezwzględnie pani skarbnik, na oryginale projektu uchwały zaparafuje pani skarbnik. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe pani skarbnik przygotowała projekt 
uchwały na ostatnią chwilę, gdyŜ robiła konsultacje, czy w tej sprawie potrzebna jest opinia 
RIO, która stwierdziła, Ŝe opinia nie jest potrzebna. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały budŜetowej na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr VI/29/2011 w załączeniu do 
protokółu).  
 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn, 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, Ŝe kaŜde poręcznie jest zobowiązaniem 
gminy, dlatego musi mieć odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Zwierzyn. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zwierzyn (opinia w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 
VI/30/2011 w załączeniu do protokółu).  
 
13.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi: 

o stwierdził, Ŝe po sesji ogarnął go niepokój z powodu nie uwzględnienia w Wieloletnim 
Planie Inwestycyjnym  Powiatu drogi Zwierzyn - Górecko, proponując wypracowanie 
wspólnego wniosku w tej sprawie,  

o w sprawie wniosków zgłaszanych do powiatu wystosowane zostaną stanowiska i 
przesłane do Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich,  



 9

o w sprawie dzieci z Wełmina i Przyłęgu prosił o pilotowanie rozmów przez radnego 
Mirosława Gniewczyńskiego z rodzicami, do których i on się przyłączy,  

o usterki budowlane na sali w Górkach Noteckich (przecieki na łączniku, odpadające 
płytki) zostaną naprawione w przeglądzie pogwarancyjnym na przełomie marca i 
kwietnia,  

o remiza w Gościmcu przewidziana jest do remontu, samochód będzie garaŜowany, 
gdyŜ wjazd będzie podwyŜszony, z pracami ruszamy w miesiącu maju,  

o drogi nowe będą sukcesywnie utwardzane, gdyŜ tam gdzie trwają jeszcze prace 
budowlane, szkoda inwestowania teraz środków, ale mamy je na uwadze,  

o w sprawie remontu dróg gminnych w najbliŜszym czasie zostanie rozstrzygnięty 
przetarg na wykonawstwo (początek kwietnia). Planujemy do połowy maja wykonać 
pierwszą rundę prac na drogach najbardziej zniszczonych. 

 
 

14. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG: 
����    złoŜyła podziękowania radnym, którzy uczestniczyli w szkoleniu w dniu 5 lutego 

br., 
����    plan pracy Rady Gminy Zwierzyn i komisji RG opublikowane zostaną na BIP-ie, 
����    zostaną zaktualizowane zakresy działalności komisji RG – kaŜda komisja dokona 

szczegółowej analizy swojego regulaminu do 31 sierpnia br. Odpowiedzialny za 
wykonanie zadania jest przewodniczący danej komisji. Informację ze 
szczegółowej analizy przewodniczący przedstawi Radzie na sesji we wrześniu w 
punkcie sprawy róŜne i informacje, 

����    prośba do przewodniczących komisji o ustalenie terminów posiedzeń  komisji na 
miesiąc marzec i przekazanie inspektorowi do spraw obsługi rady gminy, 

����    13 marca br. grupa radnych będzie brała udział w halowym turnieju piłki noŜnej o 
puchar Wojewody Lubuskiego. 

 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
poinformował, Ŝe 17 lutego br. o godz. 1600 odbyło się posiedzenie jego komisji, na którym 
omówiona została działalność sołtysów z terenu gminy w 2010 roku. Następne takie 
spotkanie juŜ po wyborach nowych rad sołeckich w celu omówienia co ich czeka w nowej 
kadencji. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG: 

- zaproponowała, Ŝeby interpelacje radnych zgodnie ze statutem gminy trafiały do 
przewodniczącego RG. Odpowiedzi będą udzielane na piśmie, jak załatwione  
zainteresowani otrzymają odpowiedź na następnej sesji, 

- poruszyła problem zapisywania głosowania w protokole z sesji RG (czy wystarczy 
nam ilość głosów, czy zapisywane ma być kto jak głosuje). 

 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe to jest standard, wpisuje się tylko mniejszą ilość 
głosów. Zapisywanie, jak radni glosują jest jak najbardziej w porządku, jak najbardziej 
etyczne. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie ustalenie, Ŝe do protokołu 
zapisywane będą nazwiska radnych, którzy wyraŜą mniejszą ilość głosów. Za takim 
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zapisywaniem głosowania w protokole opowiedziało się 14 radnych, „wstrzymał się „ od 
głosu 1 radny (Wojciech Rojek). 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, Ŝe kaŜdy ma prawo zaŜądać, Ŝeby w 
protokole  zapisać jego odrębne zdanie. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński poinformował jako przewodniczący komisji doraźnej w 
sprawie powołanej odnośnie opracowania projektu zmian w Statucie Gminy Zwierzyn, Ŝe 
jego komisja na razie nie odbyła Ŝadnego spotkania. Zwrócił się do wójta z zapytaniem, czy 
są pieniądze na opracowanie herbu gminy. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝeby nawiązać kontakt z osobą, która się 
tym zajmie i moŜna podpisywać wstępną umowę, ustalając terminy realizacji.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował, Ŝeby w sprawie remontu dróg powiatowych 
opracować stanowisko i przesłać do Powiatu. 
Stwierdził równieŜ, Ŝe zakresy działania dla poszczególnych komisji powinny być uchwalane. 
MoŜe dobrze byłoby się pokusić na opracowanie nowych regulaminów, a nie tylko uzupełniać 
zakresy. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, Ŝe jeŜeli będzie uchwalany nowy statut 
gminy, w którym będą określone ilości komisji, to wówczas z tego będzie wynikał zakres ich 
działania. 
 
15. Zamknięcie VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1400  zamknęła obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł        
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 
 
 
 
 


